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They've been exciting generations of men, on calendars and covers, as centrefolds or
even on playing cards: pin-ups. What started as an exercise in oils was soon taken up in
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various media - pin-up mascots graced the fuselages of American fighters, and became
an essential feature of the male world of garages and barracks. And the age of political
correctness hasn't ended their appeal. This book tells the tale of a genre as utterly
American as the paintings of Edward Hopper, describing its origins and development
in detail and showcasing the most important artists. With over 900 illustrations, "The
Great American Pin-Up" is a comprehensive study of the pin-up genre.
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评论

小八在我忽悠之下入的，120，相当便宜啊！超划算！风格变迁还是很明显的：从最初
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的一定要凸点+撩起裙子+上调眉和仰天大笑，逐渐到撅嘴和各种运动POSE，也能接受
紧身高腰长裤，也反应了审美风格的变迁吧……身材各种好，真美啊，来，摆一个pin
up pose~

-----------------------------
更想看原画了。打了3元折。哈哈。

-----------------------------
新版，大开本

-----------------------------
【想读】貌似是有一些文字介绍的画集，看开本和页数感觉性价比还不错。
【在读】买了，印刷很好，大概介绍了20位左右画家，画家介绍部分是英法德三语的，
对于我这种只会英语的，用铜板纸印看不懂的文字（还是一样内容的）总觉得有点浪费
。前面的总介绍，英语很少，大都是法语（或许有德语？），看不懂，有些遗憾。
【读过】看过了，现在偶尔会拿来翻翻图片
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